

English below

Anmeldung Catch-22 live Zoom-Call

Weil der Zoom-Call im Live-Stream gezeigt wird und wir die Bilder zur Dokumentation nutzen möchten, brauchen wir von dir eine Einverständniserklärung.

Dazu eine **Mail mit Betreff "Catch-22"** an fabio.bissinger@students.fhnw.ch und wir senden dir ein Link zu einer digitalen Einverständniserklärung die du online unterzeichnen kannst und die automatisch an uns geschickt wird. Danach erhältst du den Zoom-Link für den Live-Moment.

Die Anzahl an Plätzen ist begrenzt.

Bitte schaut, dass ihr Zoom installiert habt und kommt doch um 13:30 in den Zoom-Call.

Merci fürs Verständnis!

Wir freuen uns auf dich!

Christoph Schneider und Fabio Bissinger

Peter Schneider

Registration Catch-22 live Zoom Call

Because the Zoom-Call will be shown in a live stream and we want to use the pictures for documentation, we need a consent form from you.

Just send an **email with subject "Catch-22"** to fabio.bissinger@students.fhnw.ch and we will send you a link to a digital consent form which you can sign online and which will be sent to us automatically. After that you will receive the zoom link for the live moment.

The number of seats is limited.

Please make sure you have Zoom installed and do come to the Zoom call at 13:30.

Merci for understanding!

We are looking forward to seeing you!

Christoph Schneider and Fabio Bissinger

Translated with www.DeepL.com/Translator (free version)